
ROZMOWA Z PREZESEM ZARZÑDU PUC
PANEM S¸AWOMIREM BOGDANEM TARNOWIECKIM

Od listopada ubieg∏ego roku obowiàzki Prezesa
Zarzàdu Przedsi´biorstwa Uzdrowisko Ciechocinek
pe∏ni Pan S∏awomir Bogdan Tarnowiecki, osoba
wczeÊniej w naszym mieÊcie dosyç ma∏o znana.
W bie˝àcym numerze chcielibyÊmy przybli˝yç
Czytelnikom „Zdroju Ciechociƒskiego” sylwetk´
cz∏owieka, który zarzàdza najwa˝niejszà firmà
Ciechocinka. Rozmow´ przeprowadziliÊmy w dniu
22 stycznia 2004 roku.

- Dzieƒ dobry, Panie Prezesie. Skàd znalaz∏ si´
Pan w Ciechocinku?

- Do Ciechocinka przyjecha∏em z Krakowa, a z
Przedsi´biorstwem Uzdrowisko Ciechocinek zwiàza-
ny jestem od 16 paêdziernika 2003 roku. Wygra∏em
trwajàcy od czerwca wieloetapowy konkurs na cz∏on-
ka zarzàdu tej firmy. Konkurencja by∏a ostra, bo w
konkursie uczestniczy∏o a˝ 27 kandydatów. W listo-
padzie ubieg∏ego roku, po odwo∏aniu ówczesnego
prezesa spó∏ki, Minister Skarbu powierzy∏ mi pe∏nie-
nie obowiàzków Prezesa Zarzàdu PUC.

- Czy ju˝ na ca∏à kolejnà kadencj´?
- Nie, na razie do lipca 2004 roku, kiedy to zosta-

nie rozstrzygni´ty kolejny konkurs, tym razem na
stanowisko Prezesa Zarzàdu Spó∏ki. Bior´ udzia∏
w tym konkursie i mam nadziej´ równie˝ go wygraç.

- Czy podo∏a Pan zarzàdzaniu tak du˝ym i tru-
dnym przedsi´biorstwem?

- Praca w zarzàdzie PUC jest dla mnie kolejnym
wyzwaniem, ale czuj´ si´ do tego dobrze przygotowa-
ny. Posiadam doÊwiadczenie w zarzàdzaniu jedno-
stkami s∏u˝by zdrowia, w swojej karierze zawodowej
by∏em dyrektorem szpitali i dyrektorem wojewódzkie-
go Zak∏adu Opieki Zdrowotnej. Pracowa∏em tak˝e w
spó∏kach komercyjnych i handlowych. Posiadam rów-
nie˝ merytoryczne podstawy do kierowania ciecho-
ciƒskim przedsi´biorstwem. Jestem specjalistà ds. za-
rzàdzania placówkami s∏u˝by zdrowia. Ukoƒczy∏em w
tym kierunku podyplomowe studia w GórnoÊlàskiej
Wy˝szej Szkole Handlowej. Podyplomowo równie˝
ukoƒczy∏em na Uniwersytecie ¸ódzkim kierunek eko-
nomika i finansowanie opieki zdrowotnej. Posiadam
tak˝e polsko - amerykaƒski certyfikat IBS wydany przez
Politechnik´ Krakowskà i Central Connecticut State
University. Certyfikat taki uznawany jest nie tylko w
Polsce i USA, ale, co jest dla mnie bardzo wa˝ne, we
wszystkich krajach Unii Europejskiej.

W trakcie swojej pracy zawodowej, w 1992 roku
by∏em powo∏any przez Ministra Zdrowia do siedmio-
osobowego zespo∏u przygotowujàcego koszyk gwa-
rantowanych Êwiadczeƒ medycznych. By∏ to w tym
okresie poczàtek prac zmierzajàcych do uzdrowienia
sytuacji w polskiej s∏u˝bie zdrowia. Ju˝ wtedy zajmo-
wa∏em si´ wdra˝aniem rachunku kosztów w szpitalach.
Na ten temat napisa∏em prac´ pod kierunkiem profe-
sora Cezarego W∏odarczyka, który z  powo∏ania ministra
Leszka Sikorskiego b´dzie kierowa∏ zespo∏em przygo-
towujàcym nowelizacj´ ustawy o ochronie zdrowia.

- A jakie wra˝enie zrobi∏ na Panu Ciechocinek?
- Ciechocinek jest pi´knym, pe∏nym uroku i nie-

powtarzalnym miejscem. Jest wart tego, aby zaanga-
˝owaç wszystkie si∏y i mo˝liwoÊci w rozwój miasta i
gminy uzdrowiskowej.

- Czy przyjecha∏ Pan do Ciechocinka z rodzinà?
- Nie, na razie jestem w Ciechocinku sam. Rodzi-

na pozosta∏a w Krakowie. ˚ona - Jolanta jest magist-
rem filologii polskiej, uczy w szkole Êredniej j´zyka
polskiego i kulturoznawstwa. Wykorzystujàc mojà
nieobecnoÊç w domu studiuje te˝ podyplomowo
europeistyk´ na Uniwersytecie Jagielloƒskim.

- W bie˝àcym numerze naszego miesi´cznika pi-
szemy o przyj´tej w dniu 8 stycznia br. przez Sejm
ustawie o uzdrowiskach, leczeniu w uzdrowiskach
i obszarach ochrony uzdrowiskowej. Jak Pan ocenia
t´ ustaw´?

- Z punktu widzenia lecznictwa uzdrowiskowego
jest to ustawa bardzo potrzebna. Aktualnie obowiàzu-
jàca pochodzi a˝ z 1966 roku i nie przystaje do dzisiej-
szych realiów gospodarczych. Na pewno inne interesy
ma spó∏ka uzdrowiskowa, a inne gmina uzdrowiskowa
i o potrzebach gminy powinien wypowiadaç si´ jej
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